
 

Zápis 

z finančnej komisie konanej dňa 09. jún 2025 o 15:30 hodine  

 

Prítomní členovia: Damián Gloser, Ing. Jozef Šutara, Ing. Angelika Letková, Ing. Gabriela    

                                 Gašparíková, Ing. Zuzana Hajdúchová                            

Neprítomní členovia: Ing. Peter Weber, Ing. Juraj Babušík 

 

Program zasadania finančnej komisie: 

1. Plnenie programového rozpočtu Mesta Bytča k 31.03.2025 – na vedomie. 

2. Zmena rozpočtu Mesta Bytča rozpočtovým opatrením č. 1/2025/S k 01.05.2025 v zmysle 

ustanovení Smernice o postupe a zaraďovaní prostriedkov zo ŠR a prostriedkov z EÚ a iných 

účelovo poskytnutých prostriedkov do rozpočtu mesta - na vedomie. 

3. Zmena rozpočtu Mesta Bytča rozpočtovým opatrením č. 2/2025/S k 28.05.2025 v zmysle 

ustanovení Smernice o postupe a zaraďovaní prostriedkov zo ŠR a prostriedkov z EÚ a iných 

účelovo poskytnutých prostriedkov do rozpočtu mesta - na vedomie. 

4. Žiadosť MHK Bytča o navýšenie dotácie na rok 2025 o 5 000,- €. 

5. Žiadosť MFK Bytča o navýšenie dotácie na rok 2025 o 30 710,- €. 

6. Žiadosť FK Hliník nad Váhom.o navýšenie dotácie na rok 2025 o 1 860,- €. 

7. Žiadosť TJ Pšurnovice o navýšenie dotácie na rok 2025 o 790,- €. 

8. Žiadosť TJ Tatran Hrabové o navýšenie dotácie na rok 2025 o 1 620,- €. 

9. Žiadosť TZO Bytča – stolnotenisový oddiel o navýšenie dotácie na rok 2025 o 2 000,- €. 

10. Žiadosť klubu Jednota dôchodcov Slovenska Malá Bytča o navýšenie finančných prostriedkov 

na rok 2025 o 500,- €.  

11. Žiadosť klubu Jednota dôchodcov Slovenska Bytča o navýšenie finančných prostriedkov na rok 

2025 o 1 000,- €.  

12. Žiadosť klubu Jednota dôchodcov Slovenska Klub učiteľov Bytča o navýšenie finančných 

prostriedkov na rok 2025.  

13. Iniciatívny poslanecký návrh na vyčlenenie finančných prostriedkov z rozpočtu mesta Bytča na 

rok 2025 na oplotenie areálu futbalového ihriska v Pšurnoviciach vo výške 22 362,- €. – JUDr. 

Ladislav Greguš, PhD., poslanec MZ v Bytči za mestskú časť Pšurnovice. 

14. Zmena rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 3/2025 k 27.06.2025 – návrh. 

15. Žiadosť o rozšírenie účelu dotácie Komunitné centrum Ruka v ruke, o.z.. 

16. Všeobecne záväzné nariadenie mesta Bytča č.../2025, ktorým sa vydáva trhový poriadok pre 

príležitostný trh Bytčiansky jarmok, návrh – Odd. správy majetku a RR a primátor mesta Bytča. 

 

17. Petícia za opravu chodníka na Hviezdoslavovej ulici – obyvatelia Hviezdoslavovej ul. v Bytči. 

18. Rôzne 

 

 



 

ROKOVANIE 

1. Plnenie programového rozpočtu Mesta Bytča k 31.03.2025 – na vedomie. 

Finančná komisia berie na vedomie plnenie programového rozpočtu Mesta Bytče k 31.03.2025. 

2. Zmena rozpočtu Mesta Bytča rozpočtovým opatrením č. 1/2025/S k 01.05.2025 v zmysle 

ustanovení Smernice o postupe a zaraďovaní prostriedkov zo ŠR a prostriedkov z EÚ 

a iných účelovo poskytnutých prostriedkov do rozpočtu mesta - na vedomie. 

Finančná komisia berie na vedomie Zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 1/2025/S    

k 01.05.2025. 

3. Zmena rozpočtu Mesta Bytča rozpočtovým opatrením č. 2/2025/S k 28.05.2025 v zmysle 

ustanovení Smernice o postupe a zaraďovaní prostriedkov zo ŠR a prostriedkov z EÚ 

a iných účelovo poskytnutých prostriedkov do rozpočtu mesta - na vedomie. 

Finančná komisia berie na vedomie Zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 2/2025/S             

k 28.05.2025. 

4. Žiadosť MHK Bytča o navýšenie dotácie na rok 2025 o 5 000,- €. 

Finančná komisia odporúča schváliť žiadosť MHK Bytča o navýšenie dotácie na rok 2025 vo 

výške 5 000,- € na zabezpečenie súťaží prípravky, žiačok a dorasteniek a na činnosť klubu 

v zmene rozpočtu Mesta Bytča rozpočtovým opatrením č. 3/2025 k 27.06.2025. 

5. Žiadosť MFK Bytča o navýšenie dotácie na rok 2025 o 30 710,- €. 

Finančná komisia odporúča schváliť žiadosť MFK Bytča o navýšenie dotácie na rok 2025 vo 

výške 30 710,- € na prevádzku a prípravu hracej plochy a prevádzku priestorov v zmene 

rozpočtu Mesta Bytča rozpočtovým opatrením č. 3/2025 k 27.06.2025. 

6. Žiadosť FK Hliník nad Váhom.o navýšenie dotácie na rok 2025 o 1 860,- €. 

Finančná komisia odporúča schváliť žiadosť FK Hliník nad Váhom o navýšenie dotácie na rok 

2025 vo výške 1 860,- € na prevádzku priestorov v zmene rozpočtu Mesta Bytča rozpočtovým 

opatrením č. 3/2025 k 27.06.2025. 

7. Žiadosť TJ Pšurnovice o navýšenie dotácie na rok 2025 o 790,- €. 

Finančná komisia odporúča schváliť žiadosť TJ Pšurnovice o navýšenie dotácie na rok 2025 

vo výške 790,- € na prevádzku priestorov v zmene rozpočtu Mesta Bytča rozpočtovým 

opatrením č. 3/2025 k 27.06.2025. 

8. Žiadosť TJ Tatran Hrabové o navýšenie dotácie na rok 2025 o 1 620,- €. 

Finančná komisia odporúča schváliť žiadosť TJ Tatran Hrabové o navýšenie dotácie na rok 

2025 vo výške 1 620,- € na prevádzku priestorov v zmene rozpočtu Mesta Bytča rozpočtovým 

opatrením č. 3/2025 k 27.06.2025. 

9. Žiadosť TZO Bytča – stolnotenisový oddiel o navýšenie dotácie na rok 2025 o 2 000,- €. 

Finančná komisia odporúča schváliť žiadosť TZO Bytča - stolnotenisový oddiel o navýšenie 

dotácie na rok 2025 vo výške 2 000,- € na prevádzku priestorov a materiálové náklady v zmene 

rozpočtu Mesta Bytča rozpočtovým opatrením č. 3/2025 k 27.06.2025. 

10. Žiadosť klubu Jednota dôchodcov Slovenska Malá Bytča o navýšenie finančných 

prostriedkov na rok 2025 o 500,- €.  

Finančná komisia odporúča schváliť žiadosť Klubu Jednota dôchodcov Slovenska Malá Bytča 

o navýšenie dotácie na rok 2025 vo výške 500,- € v zmene rozpočtu Mesta Bytča rozpočtovým 

opatrením č. 3/2025 k 27.06.2025. 



 

11. Žiadosť klubu Jednota dôchodcov Slovenska Bytča o navýšenie finančných prostriedkov 

na rok 2025 o 1 000,- €.  

Finančná komisia odporúča schváliť žiadosť Klubu Jednota dôchodcov Slovenska Bytča 

o navýšenie dotácie na rok 2025 vo výške 1 000,- € v zmene rozpočtu Mesta Bytča 

rozpočtovým opatrením č. 3/2025 k 27.06.2025. 

12. Žiadosť klubu Jednota dôchodcov Slovenska Klub učiteľov Bytča o navýšenie finančných 

prostriedkov na rok 2025.  

Finančná komisia odporúča schváliť žiadosť Klubu Jednota dôchodcov Slovenska – učitelia, 

Bytča o navýšenie dotácie na rok 2025 vo výške 800,- € v zmene rozpočtu Mesta Bytča 

rozpočtovým opatrením č. 3/2025 k 27.06.2025. 

13. Iniciatívny poslanecký návrh na vyčlenenie finančných prostriedkov z rozpočtu mesta 

Bytča na rok 2025 na oplotenie areálu futbalového ihriska v Pšurnoviciach vo výške 

22 362,- €. – JUDr. Ladislav Greguš, PhD., poslanec MZ v Bytči za mestskú časť 

Pšurnovice. 

Finančná komisia odporúča schváliť finančné prostriedky v rozpočtovom opatrení Mesta 

Bytča č. 3/2025 k 27.06.2025 na výstavbu oplotenia areálu futbalového ihriska v Pšurnoviciach 

vo výške 22 362,- €. 

14. Zmena rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 3/2025 k 27.06.2025 – návrh. 

Finančná komisia odporúča schváliť Zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 3/2025 

k 27.06.2025 v predloženom znení. 

Zároveň finančná komisia žiada o informáciu k položke kapitálových výdavkov podprogram 

8.2 Výstavba miestnych komunikácií, suma 5 000,- € na výstavbu chodníka (projektová 

dokumentácia) na uliciach Družstevná a Pšurnovická – v akom úseku sa má tento chodník 

nachádzať. 

15. Žiadosť o rozšírenie účelu dotácie Komunitné centrum Ruka v ruke, o.z.. 

Finančná komisia odporúča schváliť žiadosť o rozšírenie účelu dotácie pre Komunitné centrum 

Ruka v ruke, o.z.podľa predloženého návrhu. 

16. Všeobecne záväzné nariadenie mesta Bytča č.../2025, ktorým sa vydáva trhový poriadok 

pre príležitostný trh Bytčiansky jarmok, návrh – Odd. správy majetku a RR a primátor 

mesta Bytča. 

Finančná komisia odporúča schváliť Všeobecne záväzné nariadenie Mesta Bytča č. ...... /2025, 

ktorým sa vydáva trhový poriadok pre príležitostný trh Bytčiansky jarmok v predloženom 

znení. 

17. Petícia za opravu chodníka na Hviezdoslavovej ulici – obyvatelia Hviezdoslavovej ul. 

v Bytči. 

Finančná komisia berie na vedomie uvedenú petíciu. Zároveň finančná komisia v prípade 

vyčlenenia finančných prostriedkov na opravu tohto chodníka odporúča zvážiť ekonomickejšiu 

formu opravy tohto chodníka (napr. výmena povrchu). 

 

 

 

 

 

 



18. Rôzne 

a) Poslanecký návrh na financovanie a zaradenie erbu mestskej časti Mikšová do 

ofociálneho rámca mesta Bytča a spracovanie ďalších krokov – Mária Lee Fjdiaková. 

Finančná komisia berie na vedomie uvedenú poslanecký návrh. Finančná komisia navrhuje 

tento návrh prerokovať na nasledujúcom zasadnutí s podrobnejším odôvodnením. 

b) Zriadenie adaptačnej triedy v Základnej škole, Ulica Mieru 1235, Bytča – žiadosť 

o povolenie. 

Finančná komisia berie na vedomie žiadosť o zriadenie adaptačnej triedy. Zároveň 

Finančná komisia požaduje bližšie informácie k zriadeniu tejto triedy – koľko detí je 

prihlásených do tejto triedy, či bude škola požadovať finančné prostriedky z rozpočtu mesta 

na financovanie tejto triedy. 

 

 

 

V  Bytči dňa 10.06.2025 

 

 

Ing. Roman Takáč 

Zapisovateľ finančnej komisie  


